
Hodně štěstí!
Vzpomínám, jak jsem na Vánoce, myslím, že to bylo v roce 1972, jel nočním vláčkem z 

Prahy do Senohrab. Štědrý večer jsem tehdy trávil s rodiči v Praze a na noc jsem jel domů do 
Ondřejova, kam jsem se krátce předtím přestěhoval. Ve vlaku nás moc nebylo – kolik už lidí 
cestuje o štědrovečerní půlnoci. 

A  jak jsem tak procházel vagónem, uviděl jsem asi sedmnáctiletého kluka, nebyl moc 
dobře oblečený, seděl  sám v kupé a okolo sebe na sedadlech měl rozloženo pár  balíčků 
ovázaných pentličkami. Vánoční dárky jako pod stromečkem. Vypadaly spíš chudě, malé, 
neuměle zabalené, ani papír nebyl, co si pamatuji, moc krásný. Ale ten kluk vypadal šťastně a 
užíval si svého prostého Ježíška ve skoro prázdném vagónu půlnoční lokálky. Pro mě to byl 
tak zvláštní zážitek, že si ho pamatuji ještě po 34 letech. 

Pocit štěstí a pohody se nedá zařídit ani naplánovat. Někomu stačí málo, chudé dárky 
nebo třeba vůbec žádné. Někdo se zaraduje, jen když dostane pod stromeček něco hodně 
drahého. A někomu k pocitu štěstí nepomůže vůbec nic. K čemu pak  jsou takovému všechny 
dary!

Vánoce jsou čas, kdy méně myslíme na starosti a víc na své blízké. Proto také býváme o 
Vánocích šťastnější.  Přeji vám všem, abyste si ty krásné chvíle užili  se svými rodinami a 
přáteli, abyste měli hodně zdraví a málo starostí. A aby ten pocit štěstí vydržel po celý další 
rok.

Martin Macháček

       O n d ř e j o v s k ý    o b č a s n í k                  vydání 20. 12. 2006



Co se děje v obci
V této rubrice vám chceme přiblížit  některé problémy, 

které  musí  obec  řešit.  Samozřejmě  nejde  ani  zdaleka  o 
všechno,  co  děláme.  Nepíšeme  zde  ani  o  hodně  velkých 
problémech,  jako  je  získávání  dotací,  (o  těch  budou 
samostatné články) ani o hodně malých problémech, jako je 
správa  a  údržba  počítačové  sítě  na  obci.  Nepíšeme  o 
správních řízeních ani o spoustě papírování, které musíme 
dělat. Budeme sem psát o záležitostech, které by vás mohly 
zajímat,  protože  se  týkají  života  všech  lidí  v  Ondřejově, 
Třemblatech a Turkovicích. 

Plánovaná  rekonstrukce  obecního  domu.  Jak  už 
možná víte, připravujeme na příští rok rekonstrukci bývalé 
hospody v Obecním domě v Ondřejově na obecní úřad a 
knihovnu s informačním centrem. Vedou nás k tomu dva 
důvody.

Prvním je, že  obec prohrála soudní spor s p. Šeblem 
o  věcné  břemeno  na  přístup  k  dnešnímu  vchodu  do 
Obecního  domu.  To  znamená,  že  si  musíme  vybudovat 
přístup z obecního pozemku, tedy štítem budovy od silnice, 
a to vyžaduje značné stavební úpravy.

Druhým důvodem je, že mateřská škola se musí do 
konce roku 2007 rozšířit i do přízemí své dnešní budovy, 
tedy tam, kde je dnes  školní  družina a  knihovna.  Školka 
zatím  využívá  jen  první  patro  této  budovy,  a  to  podle 
hygienických  předpisů  není  dost  velká  plocha  pro  počet 
dětí, které jsou zapsány. Školka má výjimku od hygieniků, 
aby  do  konce  roku  2007  mohla  být  ve  stávajících 
prostorech,  ale  od nového roku 2008 už  musí  využívat  i 
přízemí. 

Minulé  zastupitelstvo  obce  schválilo,  že  školní 
družina se přestěhuje do prostoru dnešního obecního úřadu 
a  že  pro  úřad  a  knihovnu  bude  zrekonstruována  část 
Obecního domu. 

Plánovaná  rekonstrukce  tedy  řeší  jak  problém 
přístupu do Obecního domu, tak problém rozšíření prostoru 
pro školku.  Dále  vyřeší  technické problémy s  kanalizací, 
která tam má malý sklon a ucpává se. A konečně vytvoří i v 
poslední  dosud  nezrekonstruované  části  Obecního  domu 
pěkné kulturní  prostředí,  které  odpovídá požadavkům 21. 
století. Na rekonstrukci už je hotová studie a dokončuje se 
projekt pro stavební  povolení,  o které chceme v nejbližší 
době  požádat.  Studii  si  můžete  prohlédnout  na  obecním 
úřadu.
        Návrh rozpočtu proto obsahuje položku 2 000 000 Kč, 
která je určena pro tuto rekonstrukci. Samozřejmě budeme 
žádat  o  dotaci,  z  této  položky  by  se  potom  čerpala 
požadovaná spoluúčast. 

Multikára.  Dlouho nás trápil špatný technický stav 
multikáry.  Teď  se  to  doufám  změní,  protože  Honza 
Vodrhánek ml. sehnal velmi levně multikáru stejného typu 
bez  motoru,  ve  velmi  slušném  stavu,  a  používá  z  ní 
karoserii i jiné náhradní díly. Předpokládám, že do prvního 
sněhu  bude  multikára  v  provozu  a  bude  už  podstatně 
spolehlivější. 

Nepořádek v  areálu  ZD. Na  zpevněné  ploše  pod 
posklizňovou linkou byl  delší  dobu kontejner,  který patří 
firmě  Bekos.  Kontejner  přetékal  odpadky  a  další  se 
hromadily okolo. Dohodl jsem s touto firmou, že když oni 
odstraní  svůj  kontejner,  obec  uklidí  zbylé  odpadky.  Bylo 
třeba několik urgencí, ale 14. prosince kontejner i odpadky 
konečně zmizely.

Vytápění  budovy obecního úřadu a  zdravotního 
střediska. Budova  se  dnes  vytápí  plynem,  který  nám 
dodává  Astronomický  ústav.  Bohužel  z  čistě 
administrativních  důvodů  nám  dál  nebude  moci  plyn 
dodávat,  takže  si  musíme  koupit  vlastní  zásobník.  Po 
novém roce si na něj budeme muset dát dělat projekt. V této 
souvislosti bylo třeba opravit i popraskané plastové komíny 
od plynových kotlů, které jsou na západní straně budovy. 
Oprava je již hotová.

Zvětšení  okénka  na  obecním  úřadě. Aby  se 
návštěvníci  obecního  úřadu  nemuseli  „klanět“  u  nízkého 
okénka, požádal jsem Františka Hnízda, aby ho zvětšil. Při 
té příležitosti nám také opravil okna, která už skoro nešla 
zavírat, a vyrobil madlo na plot u mateřské školy, aby se 
děti o hroty plotu nezranily. 

Opravený  propustek  v  Turkovicích.   V  nové 
zástavbě v Turkovicích nad silnicí na Lensedly jsme aspoň 
provizorně opravili trubku propustku na dešťovou vodu pod 
místní komunikací. Rozbitá plastová trubka byla vyměněna 
a  obetonována,  škarpa  vedle  silnice  byla  upravena  do 
spádu. Na jaře se oprava dokončí.

Prodloužení  doby,  po  kterou  je  Třemblatech  v 
lokalitě Na Kopci umístěn kontejner na odpad. Rada obce 
schválila žádost chatařů, aby kontejner byl v dané lokalitě 
umístěn od počátku května do poloviny října (podle počasí). 
Tento provoz bude po roce vyhodnocen a podle okolností 
dále upraven.

Přestupky do Říčan?   Přestupky má podle zákona 
řešit obec, musí k tomu ale mít funkcionáře s právnickým 
vzděláním nebo se zvláštní způsobilostí podle zákona. Malé 
obce  obvykle  nikoho  takového  nemají,  proto  uzavírají 
smlouvy s některými městy, aby ta přestupky řešila za ně. 
Požádali jsme město Říčany, aby s námi takovou smlouvu 
uzavřelo, zatím jsme ještě nedostali odpověď.

Svodidla  u  domu  p.  Burminova.  Požádali  jsme 
Správu  a  údržbu  silnic,  aby  vybudovala  svodidla  na 
křižovatce Choceradské a Družstevní v místě, kde kamiony 
často najíždějí  na chodník a ohrožují  bezpečnost  chodců. 
Policie  už  s  naší  žádostí  o  svodidla  vyslovila  souhlas, 
Správa a údržba silnic se zatím nevyjádřila.

Obecní  kompost. Občané  se  často  ptají,  co  mají 
dělat s listím nebo podobným organickým odpadem. Rada 
se touto otázkou zabývala a uvažuje o tom, že by se zřídil 
kompost na travnaté ploše v areálu ZD. Tento kompost by 
však musel být pod dohledem, aby na něj různí vandalové 
neodhazovali  plastové  pytle  s  odpadky  apod.  To  bývá 
nejčastější  důvod,  proč  podobné  užitečné  projekty 
zkrachují: někteří lidé je začnou zneužívat a po okolí se šíří 
nepořádek.

Přesunutí  zastávky  „Rozcestí  k  Myšlínu“.  Na 
žádost deseti občanů souhlasí rada obce s přesunutím této 
zastávky blíž k Třemblatům, kde je zástavba. Protože ale 
přesunutí zastávky není levné, bude jeho termín záviset na 
finanční spoluúčasti žadatelů.

Oprava a udržování  Lesní  ulice.  Obyvatelé  této 
části Ondřejova oprávněně poukazují na špatný  stav této 
místní komunikace. Dohodli jsme se s nimi, že v první fázi 
se odvede srážková voda tak, aby nestékala po ulici, ale do 
lesa. Občané nabídli svou pomoc při opravách. Obec bude 
prohrnovat sníh na jižní straně Horky a v Lesní ulici.

Posunutí  autobusového  spoje. Obdrželi  jsme 
žádost, aby autobus linky 490, který má podle jízního řádu 
platného od 10. prosince odjíždět z náměstí v Ondřejově v 
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6:22, odjížděl asi o 10 minut dříve tak, aby stihl spěšný vlak 
ze  Stránčic  do  Prahy.  Rada  souhlasila  s  tím,  abychom 
požádali  ROPID o  posunutí  tohoto  spoje,  ale  když  jsem 
mluvil  s  paní,  která  tyto věci  má v ROPIDu na starosti, 
řekla mi, že už je tato změna schválena. Proto s platností od 
18.  prosince odjíždí  tento autobus z  Ondřejova v 6:13,  z 
Turkovic v 6:16 a spěšný vlak do Prahy stihne.

Osvětlení  vánočního  stromu.  Protože  řetěz 
barevných žárovek na vánočním stromě vedle  kostela  už 
byl  starý  a  nesplňoval  bezpečnostní  podmínky,  zakoupila 
obec nový a bezpečnější řetěz za 6 400 Kč.. Firma, která ho 
dodává, ale měla před Vánoci samozřejmě plno práce, proto 
se letos rozsvícení vánočního stromu trochu opozdilo.  Za 
toto  zpoždění  se  omlouváme.  Řetězy  na  strom  pověsili 
ondřejovští hasiči, s elektroinstalací pomohl pan Padevět. 

Rekonstrukce  veřejného  osvětlení  v  Družstevní 
ulici.  Na  obecním  pozemku  pod  Břešťákem,  za  domem 
pana Procházky, se připravuje parcelace, proto se tam také 
zavádějí  elektrické  přípojky.   V souvislosti  s  tím podnik 
ČEZ Distribuce provede rekonstrukci vedení v Družstevní 
ulici a sundá ze svých sloupů naše staré lampy veřejného 
osvětlení.  Jsme  tak  nuceni  k  jejich  rekonstrukci,  i  když, 
pokud bychom si mohli vybrat, rekonstruovali spíš některé 
lampy, které jsou v horším stavu. 

Rozšiřování veřejného osvětlení.  Z různých míst v 
obci  dostáváme  žádosti,  aby  se  tam  zavedlo  veřejné 
osvětlení. Jsme si vědomi toho, že to většinou je skutečně 
třeba, například v ulici U Bytovek nebo vzadu Na Křížku. 
Podle  finančních  možností  obce  budeme  těmto  žádostem 
vyhovovat, jen musím říct, že peněz na příští rok je opravdu 
daleko méně než požadavků na jejich využití.  První  naší 
akcí  v této  věci  bude sestavení  plánu rozšíření  veřejného 
osvětlení,  abychom mohli  porovnávat  naléhavost  různých 
lokalit. Jakmile bude tento plán hotový, seznámíme vás s 
ním.

Pohledávky  za  poplatek  za  odpad. Chápu 
samozřejmě, že nikdo neplatí rád poplatek za odpad, ostatně 
ani jiné poplatky. Musím vás však informovat, že obec na 
těchto poplatcích vybere asi 800 000 Kč za rok, zatímco za 
likvidaci  odpadu  zaplatíme  skoro  1 500 000  Kč.  To 
znamená, že obec nejenže z těchto poplatků nebohatne, ale 
ještě k nim skoro jednou tolik musí přidat.  Velká většina 
obyvatel  a  chatařů  poplatek  řádně  platí,  jen  několik 
jednotlivců ne – v roce 2002 bylo takových neplatičů osm. 
Rada  rozhodla,  že  od  nynějška  je  nebudeme  tolerovat  a 
budeme poplatky za odpad vymáhat se vším důrazem, tak, 
jak  se  dnes  vymáhají  například  nezaplacené  pokuty  od 
černých pasažérů. 

Připomínám, že rada obce může poplatek za odpad 
prominout,  a  pak  ho  samozřejmě  nevymáháme.  Toto 
prominutí však děláme jen výjimečně, například když víme, 
že  člen  rodiny,  který  je  zde  trvale  hlášen,  pobývá 
dlouhodobě v cizině. Přichází nám dost žádostí od chatařů, 
kteří píší, že platí za odpad v Praze a od nás své odpadky 
odvážejí  do  Prahy  nebo že  sem na  chatu  vůbec  nejezdí. 
Takovým  žádostem  bohužel  vyhovět  nemůžeme.  Není  v 
našich silách kontrolovat, kdo na chatu jezdí a kdo ne, ani 
kdo své odpadky odváží do Prahy a kdo je háže k nám do 
kontejneru, víme jen, že naše kontejnery jsou hned plné a že 
za  jejich  odvoz  platíme  okolo  35  000  Kč  měsíčně. 
Předpokládáme, že když má někdo chatu na venkově, není 
pro  něj  500  korun  ročně  tak  obrovská  částka,  že  by  ji 
nemohl zaplatit. 

Úpravy  hasičárny  a  hřiště  v  Turkovicích. V 
hasičárně  byl  zapojen  vodovod  a  kanalizace,  udělána 
tepelná  izolace  přístavku,  částečná  rekonstrukce 
elektroinstalace  a  výměna  okapů.  Byly  také  provedeny 
terénní  úpravy  u  hřiště.  Celá  práce  byla  předána  14. 
prosince. Na tuto akci nám přispěl Středočeský kraj dotací 
ve výši 125 000 Kč.

Čištění splaškové kanalizace u Obecního domu. Ta 
má  bohužel  malý  sklon,  nemá  dostatečný  průřez  a  při 
splachování  není  dost  vody,  proto  se  snadno  zanese. 
Ondřejovští  hasiči  vykonali  velký  kus  práce  tím,  že  ji 
důkladně propláchli a všechna potrubí uvolnili. 

Čištění  dešťové  kanalizace. Zaměstnanci  obce  v 
posledních  dnech  vyčistili  v  Ondřejově  a  v  Třemblatech 
hodně  kanálů  na  dešťovou  vodu,  které  byly  zaneseny 
blátem.  Ondřejovští  hasiči  pak  některé  větve  dešťové 
kanalizace v Ondřejově propláchli. Současně jsme dělali i 
průzkum,  kudy  která  větev  vede,  protože  to  někdy  není 
známo. Chtěl bych poděkovat i Astronomickému ústavu za 
to,  že  pročistil  část  dešťové  kanalizace  v  místech,  kde 
vychází  do  Fričovy  ulice.  Bohužel  ve  Fričově  ulici  tato 
kanalizace  končí  a  voda  z  ní  vytéká  vedle  výměníkové 
stanice  na  povrch  Průběžné  ulice.  Dohodli  jsme  se  už  s 
Astronomickým  ústavem,  že  tento  slepý  kus   napojí  na 
dešťovou  kanalizaci  na  dolním  konci  Fričovy  ulice,  aby 
voda řádně odtékala do vodoteče pod hřištěm. 

Žádost  o  dotaci  z  programu  Regenerace 
městských památkových zón.  Na příští rok je požádáno o 
přibližně 800 000 Kč na opravu střechy a stropu kostela a o 
přibližně  stejnou  částku  na  opravu  areálu  fary.  Potřebné 
dokumenty  byly  v  řádném  termínu  doručeny  na 
ministerstvo kultury. 

Problém  s  volně  pobíhajícími  psy. Řešil  jsem 
stížnost maminky, kterou ohrožovali volně pobíhající psi v 
lese  v  Třemblatech.  Majitel  psů  slíbil,  že  udělá  taková 
opatření,  aby  psi  nemohli  utíkat;  věřme,  že  se  problém 
nebude opakovat. 

Značka začátku Turkovic ve směru od Ondřejova 
je  dnes  už  hluboko  v  zástavbě.  Požádáme  o  vyjádření 
policii a pak Správu a údržbu silnic tak, aby byla přenesena 
asi o 100 m výše, před první domy obce. 

Kontrola účetnictví mateřské školy.  Je povinností 
obce  kontrolovat  hospodaření  svých  příspěvkových 
organizací.  Jako  první  teď provádíme kontrolu  účetnictví 
mateřské školy za rok 2005. Podobnou kontrolu provedeme 
v nejbližší době i v základní škole. 

Martin Macháček

 Adresa webových stránek naší obce je:

www.obecondrejov.cz

Zkontrolujte si prosím svou záložku v prohlížeči.
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Výsledky voleb do zastupitelstva obce

V následující tabulce jsou všichni kandidáti do 
zastupitelstva seřazení podle počtu hlasů, které v říjnových 
volbách dostali.

V prvním sloupci je volební strana, za kterou 
kandidovali.

V posledním sloupci je hvězdička u těch kandidátů, 
kteří byli při volbách zvoleni do zastupitelstva.

Ve sloupci "Pořadí" je u kandidátů, kteří byli zvoleni 
do zastupitelstva, pořadí, v kterém byli na kandidátce po 
započítání preferenčních hlasů. U kandidátů, kteří nebyli 
zvoleni, je v tomto sloupci pořadí, v kterém nastupují jako 
náhradníci po případném odstoupení některého ze 
zastupitelů jejich strany.

Paní Jaroslava Vaňková a paní Naděžda Brabcová, 
které byly zvoleny do zastupitelstva za stranu "Pro Váš 
lepší život", se svého mandátu vzdaly. Na jejich místo 
nastoupili první dva náhradníci z jejich strany. Po těchto 
změnách je složení zastupitelstva obce následující:

Za stranu Hasiči Ondřejov: Jan Vodrhánek, Jan Šafra 
ml.

Za stranu Sokol Ondřejov: Jan Kölbl, Josef Lanzendör
fer, František Krucký, Luděk Böhm, Karel Znamenáček.

Za stranu Pro Váš lepší život: Josef Brabec, Jana Dvořá
ková.

Za stranu Ondřejov-Třemblat-Turkovice: Jan Šafra st., 
Václav Švanda, Martin Macháček, Josef Švanda, Jana Šti
chová, Václav Beránek.

Výsledky volby 
starosty, místostarosty a členů rady 

na ustavujícím zasedání zastupitelstva 
obce Ondřejov

Volba starosty: 
Karel Znamenáček 6 hlasů
Martin Macháček 8 hlasů

Volba místostarosty: 
Karel Znamenáček 6 hlasů
Jana Štichová 8 hlasů

Volba členů rady: 
Jan Šafra st. 8 hlasů
Václav Beránek 9 hlasů
Jan Vodrhánek 9 hlasů

Rada obce má tedy toto složení:
Starosta: Martin Macháček
Místostarostka: Jana Štichová
Členové rady: Jan Šafra st., Jan Vodrhánek, Václav Beránek

Kandidát Hlasy
Poř. Mandát

Příjmení, jméno abs.
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Šafra Jan 310 1 *
TJ Sokol Ondřejov Kölbl Jan 266 1 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Švanda Václav 244 2 *
TJ Sokol Ondřejov Lanzendörfer Josef 236 2 *
TJ Sokol Ondřejov Krucký František 226 3 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Macháček Martin 217 3 *
TJ Sokol Ondřejov Böhm Luděk 206 4 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Švanda Josef 201 4 *
TJ Sokol Ondřejov Znamenáček Karel 198 5 *
TJ Sokol Ondřejov Staňková Ivana 196 1
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Štichová Jana 188 5 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Kycler Jaroslav 187 6
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Padevět Martin 177 1
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Nováková Jindra 175 8
TJ Sokol Ondřejov Kroupa Jiří 172 4
HASIČI ONDŘEJOV Vodrhánek Jan 171 1 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Beránek Václav 162 6 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Palmová Eva 162 9
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Staněk Jiří 158 3
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Kiefer Tomáš 154 7
TJ Sokol Ondřejov Malý Milan 152 7
TJ Sokol Ondřejov Reček Jiří 150 6
HASIČI ONDŘEJOV Šafra Jan 150 2 *
TJ Sokol Ondřejov Šeblová Jiřina 147 5
TJ Sokol Ondřejov Vomáčková Vratislava 147 2
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Císař Ivo 137 2
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Janoušková Jaroslava 137 4
HASIČI ONDŘEJOV Novotný Jan 133 1
TJ Sokol Ondřejov Palička Miroslav 127 3
TJ Sokol Ondřejov Šeblová Jana 127 10
TJ Sokol Ondřejov Vodrhánková Jana 123 9
HASIČI ONDŘEJOV Keclík Martin 120 3
HASIČI ONDŘEJOV Lán František 120 5
Pro Váš lepší život Vaňková Jaroslava 120 1 *
Ondřejov,Třemblat,Turkovice Schücková Renata 118 5
Pro Váš lepší život Brabcová Naděžda 113 2 *
Pro Váš lepší život Brabec Josef 106 1
TJ Sokol Ondřejov Štádler Zdeněk 99 8
Pro Váš lepší život Dvořáková Jana 87 2
HASIČI ONDŘEJOV Tesařík Miroslav 87 4
Pro Váš lepší život Brabec Jan 80 3
HASIČI ONDŘEJOV Makovec Jan 80 2
HASIČI ONDŘEJOV Keclík Tomáš 77 6
Pro Váš lepší život Jahelka Petr 76 4
Pro Váš lepší život Caltová Daniela 73 5
Pro Váš lepší život Srna Jiří 51 6
Pro Váš lepší život Müller Miloš 46 7
Pro Váš lepší život Pudíková Irena 45 12
Pro Váš lepší život Lžičařová Jana 43 10
Pro Váš lepší život Srna František 41 8
Pro Váš lepší život Staněčková Štěpánka 41 11
Pro Váš lepší život Mandlová Radka 31 9
Pro Váš lepší život Švarcová Jana 24 13
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Připravujeme rozpočet obce
Zatímco  jiní  lidé  pečou  před  Vánoci  cukroví, 

starostové a radní v této zemi pečou rozpočet na příští rok. 
Zkusil jsem obojí a musím říct, že cukroví se peče snadněji. 

Jsou  ovšem  i  lidé,  kterým  se  rozpočet  sestavuje 
lehce. Nedávno jsem se díval  na záznam, jak rozpočtový 
výbor  projednával  rozpočet  Poslanecké  sněmovny 
parlamentu.  Šlo  asi  o  půldruhé  miliardy  korun.  Ano, 
1 500 milionů. Za to by  se  v padesáti obcích jako je naše 
dal  postavit  vodovod  a  kanalizace,  a  ještě  by  zbylo  na 
vyasfaltování místních komunikací. Rozpočtový výbor byl s 
projednáním hotový asi za pět minut. Ani jediný poslanec z 
ani jedné strany při tom neřekl: „nedalo by se třeba tohle 
pořídit levněji?“ Kdyby je tak chtěl čert vzít.

My  jsme  nad  rozpočtem  strávili  několik  večerů, 
pořád  jsme  škrtali  ve  výdajích  a  pořád  nám  rozpočet 
nevycházel vyrovnaný ani jen pokud jde o provozní výdaje 
obce. A to nemluvíme o tom, že kromě běžného provozu 
potřebujeme  i  investice,  především  tu  největší  z  příštího 
roku,  rekonstrukci  bývalé  hospody  v  Obecním  domě  na 
obecní úřad a knihovnu. Proč je tato rekonstrukce nutná, o 
tom píšeme v článku „Co se děje v obci“.

Při  velkých úsporách a po velkých škrtech se nám 
nakonec podařilo sestavit rozpočet, který by byl vyrovnaný, 
kdybychom do něj nezahrnuli rekonstrukci Obecního domu. 
Její cenu ještě neznáme, ale předpokládáme, že bude okolo 
dvou  milionů  korun;  takže  tyto  dva  miliony  tvoří  dnes 
plánovaný schodek. Samozřejmě se budeme snažit dostat na 
tuto akci dotaci, takže snad schodek bude menší. 

Proč  je  rozpočet  na  provoz  tak  napjatý?  Velkou 
položku  tvoří,  jako  všude,  platy  a  sociální  a  zdravotní 
pojištění.  Dále  je  velmi  drahá  likvidace  odpadů;  ta 
podražila,  protože  se  zvyšuje  poplatek  za  skládkování 
odpadu. Prosíme vás proto, abyste odpad co nejvíc třídili, 
protože na likvidaci tříděného odpadu dostáváme příspěvek, 
zatímco  na  netříděný  nedostáváme.  Jen  pro  zajímavost, 
obec na poplatcích za odpad vybere od lidí přibližně 800 
000, ale za likvidaci odpadu vydá skoro 1,5 milionu, tedy 
pomalu dvakrát víc.  Mezi další  velké položky v rozpočtu 
patří místní komunikace,   nové česle do čističky odpadních 
vod  v  Ondřejově,  příspěvky  na  školu  a  školku,  veřejné 
osvětlení, provoz Obecního domu, provoz obecního úřadu. 
Citelně zdražila elektřina. A konečně svazek obcí  Region 
Jih, jehož jsme členem, začíná splácet úvěr na první část 
páteřního  vodovodu  ze  Želivky,  a  to  samozřejmě  zaplatí 
členské obce. 

Celý návrh rozpočtu najdete na obecní vývěsce nebo 
na internetu (www.obecondrejov.cz, pak v nabídce vyberte 
Úřední  deska).  Rozpočet  bude  projednávat  zasedání 
zastupitelstva obce dne 19. prosince.

Martin Macháček

Poplatky v roce 2007
Poplatky za odpad zůstávají v roce 2007 stejné jako v 

roce 2006. Za odpad se tedy ročně platí 
500 Kč za každého trvale hlášeného občana,
500 Kč za rekreační objekt.

Pro  ty,  kteří  zde  nejsou  trvale  hlášeni  a  nemají  zde 
rekreační  objekt,  ale  fakticky  zde  bydlí,  stojí  pravidelné 
vyvážení popelnice 1910 Kč za rok. To je cena, kterou obec 
platí za každou popelnici, kterou nám Technické služby 

vyvážejí,  tedy  i  za  popelnice,  které  mají  občané  trvale 
hlášení.

Například  dvojčlenná  trvale  hlášená  rodina  zaplatí  na 
poplatku za odpad ročně 1000 korun. Má-li jednu popelnici, 
zaplatí obec za její vyvážení 1910 korun. Tuto rodinu tedy 
dotujeme z obecního rozpočtu částkou 910 Kč ročně, a to je 
jen  vyvážení  popelnice  –  navíc  platíme  ještě  vyvážení 
kontejnerů a svozy nebezpečného odpadu. Bohužel, odpady 
jsou hodně drahý špás. 

Prosíme proto o pochopení,  že  rodině  až  do tří  členů 
nedáváme víc než jednu známku na popelnice.  Chtěl bych 
ale všechny naše občany a rekreanty požádat, aby pomohli 
obci šetřit tím, že 
− třídí odpad, a tím šetří místo v popelnici,
− organický  odpad  dávají  pokud  možno  na  kompost, 

větve pálí,
− nepožadují zbytečně víc známek na popelnice, např. i 

čtyřčlenné rodině většinou stačí jedna popelnice,
− dvě  malé,  např.  jednočlenné  domácnosti  používají 

společnou popelnici, kde je to možné domluvit.
Poplatek ze psa se také v roce 2007 nemění, činí tedy 

100 korun ročně za jednoho psa. 
Všechny  poplatky  můžete  platit  hotově  v  pokladně 

obecního úřadu od 2. ledna 2007.
MM

Vandalové – pozor na ně!
Šíří se to jako mor. Až donedávna jsme tu vandaly skoro 

neměli, dnes už dělají čím dál tím větší škody. Počmárané 
stěny, vyvrácené značky, utržené plechy, rozbité vývěsky. A 
snad vrcholem vandalizmu je důkladně rozkopaná čekárna 
v Ondřejově u hřbitova. Co ta jim ale musela dát práce! 

Nechápu  to  potěšení,  které  museli  vandalové 
pociťovat při pohledu na zničenou čekárnu. Znám potěšení, 
které  má  člověk  z  hotového  díla,  když  něco  pořádného 
dokončíte  a  pak  se  na  to  s  radostí  díváte.  Ale  kopat 
čtvrthodinu do dřevěných palubek a pak se těšit z vyštípané 
díry? Nebo vyvrátit  značku a mít  radost z  toho, že už je 
nakřivo? 

Proboha  nenechávejme  vandaly,  aby  nám  z 
Ondřejova  dělali  kůlničku  na  dříví.  Začíná  to  už  u 
některých dětí,  ty  můžeme napomenout,  když vidíme,  že 
něco ničí nebo třeba jen dělají nepořádek. Jde-li o vážnější 
škody, můžeme promluvit s rodiči.

Ale pak tady jsou ti větší, asi i posílení alkoholem. 
Mohu  vám  i  jim  slíbit,  že  proti  přistiženým  vandalům 
budeme  postupovat  se  vší  tvrdostí  zákona.  Jsou  to 
nepřizpůsobiví  občané a  škody,  které  dělají,  jsou značné. 
Pomozte  nám,  abychom  na  pachatelích  mohli  vymáhat 
náhradu.  Jinak  bude  platit  obec,  a  o  to  méně  udělá 
užitečných věcí.

Jan Werich napsal pohádku o Františkovi Nebojsovi, 
který šel jednou strávit noc v začarované hospodě. Nebudu 
pohádku líčit celou, možná ji znáte; ale na konci se strhne 
pořádná mela, František buch! bác! bum! ubalí někomu tři 
facky  –  a  najednou  je  světlo,  vyjasní  se,  stojí  tam  ten 
začarovaný  hospodský  a  děkuje  Františkovi,  že  ho 
vysvobodil. Dostal od něj totiž právě ty tři facky, které mu z 
mládí  scházely  ke  slušnému  vychování.  Kolik  schází  ke 
slušnému vychování našim vandalům?

Martin Macháček
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Kdo nechce znát minulost, nemá budoucnost. 
100 let ondřejovské TJ SOKOL  1907-2007

28. října 2007 uplyne 100let od založení tělocvičné jednoty 
nyní tělovýchovné
jednoty, která od data svého založení nese jméno SOKOL. 
U příležitosti těchto oslav chceme v Ondřejově uspořádat 
tyto sportovní akce: 
1. Lyžař. běžecké závody pro příchozí(jak dětské tak 
dospělé kategorie)
 leden – únor, dle sněhových podmínek
2. Dětský sportovní den-červen
3. Žákovský fotbalový turnaj-červen
4. Fotbalový turnaj přípravek
5. Nohejbalový turnaj-červen
6. Olympiádu veteránů-červenec
7. Fotbalové utkání „A“mužstva se SG Sparty-srpen
8. Tenisový turnaj pro příchozí-září
9. Turnaj v badmintonu-prosinec
10. Turnaj ve florbalu-prosinec

28. října 2007 uspořádáme společenskou akci, kde 
zhodnotíme  uplynulých  100let  a  vzpomeneme  na  naše 
zakladatele.  Předáme  ocenění  zasloužilým  členům  naší 
jednoty  a  zároveň  oceníme  práci  našich  dobrovolných 
trenérů a cvičitelů. U této příležitosti bude také uspořádána 
výstavka  dokumentů,  fotografií  aj.  materiálů, 
dokumentujících bohatou činnost naší jednoty. 

Hlavním  cílem  projektu  je  zachování  tradic 
tělovýchovné a sportovní jednoty a snaha o získání široké 
veřejnosti  pro  aktivní  sportovní  a  tělovýchovnou činnost. 
Uvítáme  každého  účastníka,  který  se  bude  chtít  našich 
soutěží zúčastnit aktivně jako soutěžící nebo pasivně jako 
pořadatel  a  organizátor.  Věříme,  že  výše  zmíněné  akce 
budou mít mezi obyvateli Ondřejova a okolí širokou odezvu 
a těšíme se na Vaši účast. 

První  akcí,  kterou  budou  oslavy  zahájeny,  jsou 
lyžařské  závody  v běhu  (chůzi)  na  lyžích.  Máme  pro 
účastníky připraveny tyto kategorie: 
1. Dámy a páni lyžníci v dobovém oblečení.. vzpomínka na 
doby dávno minulé. 
2. Závody dětí
3. Závody resp. projížďka rodičů s dětmi. 
4. Klasické závody pro příchozí borce. 

Termín konání závodů je odvislý od sněhových podmínek. 
Proto prosím sledujte naše propagační tabule. Dětem bude 
termín závodů oznámen prostřednictvím školního rozhlasu. 
Na Vaši bohatou účast se těší organizátoři. 

 Ing. Jan Kölbl
 sekretář TJ Sokol Ondřejov

Zpravodajství z ondřejovského fotbalu

     V sobotu 2. 12. 2006 se uskutečnila VČS oddílu kopané. 
Po volbě volební  a  návrhové komise  přednesli  jednotlivé 
zprávy: o činnosti výboru oddílu kopané - předseda oddílu 
Jan Kölbl, o činnosti přípravky a družstva žáků - P. Faigl, o 
činnosti „A“mužstva Jan Kölbl.

Trenér: M. Malý, ved. jaro L. Böhm, který vzhledem 
k tomu že začal stavět, po jarní sezoně skončil. Jeho funkci 
jsem převzal já, takže mi dovolte, abych zde přednesl tuto 
zprávu: 

Rok  2006  je  možno  rozdělit,  tak  jako  fotbalový 
zápas,  na  dva  poločasy.  V 1.  poločase  jsme  hráli  velmi 
dobře. Sice jsme hráli  pralesní  IV. třídu, ale hráli  jsme ji 
suverénně.  Velkou  zásluhu  na  tom  kromě  trenéra  mají 
všichni hráči, kteří chtěli návrat do třetí třídy. Zejména bych 
zde  chtěl  vyzdvihnout  I.  Čabalu  a  R.  Janíčka,  jejichž 
příchod do mužstva byl velkým přínosem. Za celé jaro jsme 
ztratili  pouhé  dva  body a  to  za  remízu  se  Světicemi,  na 
jejichž  bláznivý  fotbal  jsme  nenašli  recept.  Jinak  jsme 
soutěží kráčeli suverénně, i když souboj s Kamenicí „B“ byl 
dlouho,  zejména  v loňském  podzimu  na  vážkách.  V 
průběhu sezóny se zranil útočník Jan Kölbl, který musel na 
operaci s křížovým vazem. Jeho nepřítomnost v mužstvu se 
projevila v podzimní části soutěže 3. třídy. Také zranění St. 
Stárka(autonehoda) přišlo nevhod. Standa měl na to, aby do 
mužstva  zapadl  a  svým nebojácným  a  tvrdým  fotbalem 
znepříjemňoval život soupeřovým útočníkům. IV. třídu jsme 
vyhráli  se  ziskem  67bodů,  když  jsme  22x  vyhráli,  1x 
prohráli a jednou hráli nerozhodně. Celkové skóre bylo 114 
: 112. Kdo hrál kolik zápasů a kolik, kdo dal branek zjistíte 
v závěrečné statistice. 
 Ve  třetí  třídě  jsme  chtěli  hrát  důstojnější  roli,  než 
jakou jsme na podzim hráli. Především jsme chtěli  získat 
tolik mistrovských bodů, abychom se nemuseli obávat jara 
a mohli hrát v klidu. Pohled na tabulku po podzimní části 
však není optimistický. Ze 13 zápasů jsme získali pouze 12 
bodů a skóre 12: 24 je tristní, zejména pro útočnou činnost. 
Ta je přímo hanebná neboť průměr vstřelených branek je 
menší než jedna. Vina však neleží pouze na útočnících, i 
když podzimní forma O. Lungy měla daleko do optima. Za 
útočnou činnost zodpovídá celé mužstvo. Nelze totiž balóny 
jen nakopávat a „Hoši  starejte se,  je  to vaše a ukažte co 
umíte“. Takto se fotbal nehraje, takto se fotbal nedá hrát. 
Především krajní záložníci by měli podporovat útok, stejně 
jako  krajními obránci. Nesmí však zapomínat na obrannou 
činnost,  která  se  musí  řídit  heslem:  „  Dopředu  můžeš, 
dozadu musíš!“

V obranné  činnosti  by  to  snad  nemuselo  být  tak 
špatné, kdyby nebylo tří nářezů: Radošovice(1:4), Popovice 
(5:0) a konečně Mukařov (1:4), tak by naše obrana patřila 
do horní poloviny tabulky. Samozřejmě velkou ztrátou pro 
mužstvo  byl,  tak  trochu  nečekaný,  odchod  I.  Čabaly. 
Předpokládali  jsme,  že  nám zejména  v začátcích  soutěže 
pomůže.  Jeho  zkušenost  a  herní  přehled  nám  velice 
scházela  zápasech,  které  se  daly  vyhrát  respektive 
zremizovat.  Mám  tím  na  mysli  zbytečnou  prohru 
v Kunicích(1:0), gólem v posledních minutách hry. Dalšími 
příklady jsou: remíza doma s Mirošovicemi, remíza doma 
se  Strančicemi.  To  jsou  body,  které  rozhodly  o  našem 
umístění. Naproti tomu jsme hráli zápasy, které měly náboj, 
šmrnc a na kterých bylo vidět, že mužstvo chce hrát fotbal 
(Říčany, Hrusice, Struhařov). 

Je  před  námi  jaro  a  s ním  třináct  mistrovských 
zápasů.  K  udržení  v soutěži  je  zapotřebí  28-30  bodů. 
Doufám, že si  to fotbalisté uvědomí a svým přístupem k 
tréninku  dokáží,  že  chtějí  3.  třídu  v Ondřejově  udržet. 
Určitě to nebude lehké, ale dá se to zvládnout. 

V průběhu podzimní části soutěže zanechal aktivního 
fotbalu P. Smolík, který byl naším dlouholetým hráčem a 
zejména v mladším letech patřil mezi opory týmu. Věřím, 
že v průběhu jara budeme mít příležitost Pavlovi poděkovat, 
za vše co pro ondřejovský fotbal vykonal. 

V průběhu celého roku probíhala anketa „Fotbalista 
2006“. Vítězem této ankety se stal Tomáš Vávra, 2. místo 
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obsadil  Petr  Kölbl  a  3.  místo  D.  Kvapil.  Ceny  budou 
předány na „Fotbalovém plese“, který pořádáme v sobotu 
27. ledna. 

Do nového fotbalového výboru byli zvoleni: 
Jan Kölbl  st.,  Jiří  Stárek,  Jiří  Staněk,  David Kvapil,  Petr 
Kölbl, Pavel Faigl, Jiří Bubeník a Hana Zadáková. 

Vážení sportovní přátelé, děkuji Vám všem, kteří jste 
svoji dobrovolnou činností a zapálením pro fotbal přispěli 
k dobrému  chodu  fotbalového  oddílu.  Děkuji  všem 
fanouškům,  kteří  po  celý  fotbalový  rok  v hojném  počtu 
navštěvovali naše fotbalové zápasy a vytvářeli správné, ale 
vždy korektní prostředí. Do příštího roku si lze jenom přát, 
aby jim jejich nadšení vydrželo, protože naši borci  jejich 
povzbuzování  budou  potřebovat.  Stejně  tak  děkuji  všem 
sponzorům, kteří přispěli na ondřejovský fotbal. 

Přeji Vám hezké a klidné prožití vánočních svátků a 
do roku 2007 Vám přeji  hodně zdraví,  štěstí  a  radosti  ze 
života. Hráčům, trenérům a funkcionářům přeji, aby se jim 
fotbalová  práce  dařila  a  přinášela  jim  i  ostatním  jenom 
radost z dobře vykonaného díla. A všem fanouškům přeji, 
aby si z plných plic mohli zazpívat : 

Ta naše jedenáctka válí ať je to doma nebo v dáli. “
 Sportu zdar, fotbalu zvlášť!

 Ing. Jan Kölbl
 předseda fotbalového oddílu

Od 1.1.2007 vstoupí v účinnost 
NOVÝ  STAVEBNÍ  ZÁKON

Vážení občané,
Jak  jste  jistě  zaregistrovali,  od  1.1.2007  vstoupí  v 

účinnost nový stavební zákon č.183/2006 Sb.
V médiích  jste  se  mohli  dozvědět  mnoho  zpráv  o 

tom,  jak  se  rodinné  domy  budou  stavět  na  ohlášení,jak 
vlastně nebude nutné předkládat žádné podklady, rozhodne-
li  se  někdo  stavět.  Vzhledem  k  tomu,  že  z  toho  co  se 
uvedlo, je pravda tak 10%, dovolte abych Vás touto cestou 
seznámila se základními změnami.

A) Pojem " drobná stavba", která se ohlašovala na 
příslušnou obec, úplně ze stavebního zákona vymizel. Obce 
již  nebudou  kompetentní  povolení  týkající  se  staveb 
vydávat. Povolení budou vydávat pouze stavební úřady .

B)  Běžné  stavby  bude  možné  stavět  pouze  v 
zastavitelném území. Tzn. pro obce, jež nemají schválený 
územní plán, či vymezené zastavitelné území, bude platit, 
že  zastavitelné  území  se  rovná  území  vymezené  jako 
"intravilán" k 1.9.1966. Zde tedy nebude možné stavět ani 
na  pozemcích,  jež  byly  pro  zástavbu  rozparcelovány  a 
nemají vydané územní rozhodnutí pro umístění staveb.

C) Objevuje se mnoho nových pojmů, např:
- územně plánovací informace
- územní souhlas
- zjednodušené územní řízení
- "ohlášení"
- zkrácené stavební řízení
- autorizovaný inspektor

Taktéž procesy projednávání se mění.
D)  Některé  stavby  nebudou  vyžadovat  nic.  Pro 

představu uvedu některé, nejvíce obvyklé:
- opěrné zdi do výšky 1m, které nehraničí s veřejně 

přístupnými pozemními komunikacemi a veř .prostranstvím
- propustky na účelových komunikacích

- informační a reklamní zařízení o ploše do 0,6 m2 
umístěná mimo ochr. pásma komunikací

- bleskosvody
Vyžadují-li  tyto  stavby  provedení  zemních  prací  nebo 
terénní  úpravy ,  je  stavebník povinen zajistit  informaci  o 
existenci  podzemních staveb tech. infrastruktury a zajistit 
jejich ochranu! ! Za nezajištění hrozí stavebníkovi pokuta 
200 000,-Kč.

E)  Vybrané  druhy  staveb  lze  provádět  svépomocí, 
pokud stavebník zajistí  stavební dozor,  jinak je třeba aby 
stavebník  zajistil  odborné  vedení  stavby  stavbyvedoucím 
( osoba jež vlastní autorizační razítko ). Za nezajištění hrozí 
pokuta.

F)  Na  některé  stavby postačí  územní  souhlas  (zde 
nutno doložit  např.  doklady prokazující  vlastnické právo, 
kladná  závazná  stanoviska  dotčených  orgánů-  bez 
podmínek,  stanoviska  vlastníků  inž.  sítí,  technický  popis 
záměru, souhlasy některých účastníků - sousedi,..),např:
-  stavby  o  jednom  nadzemním  podlaží  do  25m2  a  5  m 
výšky,  nepodsklepené,  neobsahují-li  pobytovou  místnosti, 
hygienická zařízení ani vytápění, neslouží k ustájení zvířat a 
nejde o sklady hořlavých kapalin a hořlavých plynů (tzn.
nespadají do této skupiny chaty)

- skleníky do 40m2 a 5m výšky
-  přípojky  vodovodní,  kanalizační  a  energetické  v 

délce do 50m
- bazény do 40m2
-  ploty  do  1,8m  výšky  nehraničící  s  pozemní 

komunikací
-  terénní  úpravy  do  1,5m  výšky  do  300m2  a 

nehraničí-li s veř. komunikacemi a veř .prostranstvím
G)  Některé  stavby  mohou  být  pouze  na  ohlášení 

(doloží  se  technický  popis,  projekt  u  vybraných  staveb, 
závazné stanovisko dotčených orgánů, důkaz, že stavebník 
o svém záměru informoval vlastníky sousedních pozemků, 
doklad prokazující vlastnické právo, informace od vlastníků 
inž. sítí, ...). Uvedu opět pouze některé stavby:

- stavby pro bydlení a rekreaci do 150m2, 1 podz. 
podlaží, hl.3m, max. 2 NP a podkroví (pouze nevyžadují-
li  nové  nároky  na  dopravní  a  tech.  infrastrukturu  tzn. 
komunikace je na hranici pozemku i všechny inž. sítě jsou 
zavedeny na pozemek.

- stavby do 25 m2 zastavěné plochy a do 5m výšky s 
1  nadz.  podlažím,  podsklepené  nejvýše  do  hl.  3m.(  zde  

možno zařadit i některé chaty).
- větné elektrárny do v 10m
- terénní úpravy ( které nejdou na územní souhlas)
- přípojky ( které nejdou na územ. souhlas)
Většina  staveb  však  žádnou  úlevu  nemá,  spíše 

naopak.  Zjistěte-si  proto,  chcete-li  stavět,  zda  stavba 
podléhá  nějakému  režimu  stavebního  zákona.  Pokud  se 
tímto  nechcete  sami  zabývat  a  zjišťovat  si  informace  v 
zákoně,  či  na  stavebním  úřadě,  existují  osoby  ,  jež  se 
zabývají vyřizováním povolení a jistě Vám rády pomohou.

Pokud se Vám bude zdát postup třeba i složitější než 
dosud, věřte, že to není vina úředníků stavebního úřadu , 
kteří jsou z nového stavebního zákona sami v rozpacích, a 
tak případné připomínky směřujte, prosím, na adresu našich 
zákonodárců.

Praxe prý ukáže, a tak s úsměvem do procesu stavby 
.

Ing. Hejná Andrea
vedoucí SÚ Mnichovice
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Jubilea :   listopad - prosinec   

Marie Lánová, Ondřejov 87 let
Jan Šebl, Ondřejov 87 let
Karel Velinger, Třemblaty 86 let
Emilie Micková, Ondřejov 85 let
Miloslava Nováková, Turkovice 85 let
Drahomíra Pospíšilová, Ondřejov 83 let
Věra Vávrová, Třemblaty 82 let
Miloslav Hucek, Ondřejov 81 let
Ladislav Křivský, Ondřejov 81 let
Marie Reiterová, Ondřejov 81 let
Alena Štěpánková, Třemblaty 81 let
Jan Eliáš, Třemblaty 70 let
František Králík, Třemblaty. 70 let

 Všem oslavencům srdečně blahopřejeme a přejeme pevné  zdraví do dalších let !!!

55. výročí svatby:

V prosinci letošního roku oslavili 55. výročí své svatby manželé Věra a Antonín Pácovi z Třemblat. 
Srdečně jim k tomu blahopřejeme a přejeme jim do dalších let hodně zdraví a štěstí. 

                S                S  P O L E Č E N SP O L E Č E N S  KK  Á     R U B R I K A            Á     R U B R I K A            

Poděkování:

Děkuji Obecnímu úřadu, paní starostce Malé, paní Sedláčkové a Neumannové i členkám 
SPOZu za gratulaci a předání dárků k mým narozeninám.

Ivana Klokočníková

Děkuji Obecnímu úřadu v Ondřejově za přání a dárek k mým narozeninám. Přeji veselé Vánoce 
a šťastný nový rok 2007.

Miloslava Nováková

Srdečně děkuji za milé blahopřání a dárek k mým narozeninám. I já Vám všem přeji zdraví 
a pohodu.

Drahomíra Pospíšilová

Narození:

Matěj Kučera, Ondřejov
Lucie Sechovcová, Ondřejov

 Vítáme nové občánky 
a přejeme jim vše nejlepší do života!!!!!
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